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MEDBORGARFÖRSLAG GÄLLANDE HUNDKAPPBANAN KANIS 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Medborgarförslag gällande hundkappbanan i Kanis anses vara besvarat. 
_____ 

Sammanfattning av ärendet 

Medborgarförslag har inkommit om att anlägga en hundrastgård på marken  
där hundkapplöpningsbanan är belägen. Förslagsställaren visar på vikten av 
 att hundar rör på sig för att inte bli överviktiga.  
 
Kommunstyrelsen beslutade 6 september 2021 att ge kommunchefen i 
uppdrag att utreda Kanis när det gäller nuläge samt framtida utveckling av 
området. I detta arbete kommer även nyttjandet av marken där hundkapp-
löpnings är belägen i dagsläget att utredas och förslaget kommer att beaktas i 
denna utredning.  
 
Kommunstyrelsen 
Kommunchef Anna Lindberg föredrar nuläget av hundkappbanan.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på beredningsförslaget vilket kommun-
styrelsen bifaller. 
_____ 

Beslutet skickas till 

Förslagsställare 
_____ 
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